

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

نظمت الهيئة ورشة توعوية حول "ضريبة الشركات للأعمال الصغيرة والمتوسطة"

The FTA organized a Corporate Tax Awareness Workshop for SMEs

The FTA held a Corporate Tax Awareness workshop for small and medium size enterprises during which further guidance was provided in respect of the Corporate Tax legislation and related decisions. The FTA explained the tax relief offered to small businesses and explained the requirements for claiming the small business tax relief.

The workshop was recorded and can be accessed by it,

[Click here](#)



عقدت الهيئة الاتحادية للضرائب ورشة عمل توعوية في شأن ضريبة الشركات والأعمال، للشركات الصغيرة والمتوسطة الحجم، تم خلالها تقديم المزيد من الإرشادات فيما يتعلق بتشريعات ضريبة الشركات والقرارات ذات الصلة. أوضحت الهيئة الاتحادية للضرائب خلال الورشة التسهيلات المقدمة للشركات والأعمال الصغيرة وآلية الحصول عليها.

تم تسجيل الورشة ويمكن الوصول إليها من خلال،

[اضغط هنا](#)



عقدت الهيئة ورشة توعوية جديدة للتعريف بأهمية ومتطلبات الامتثال لضريبة الشركات بمشاركة قياسية

The FTA hosts a new awareness workshop to highlight the Importance of Corporate Tax and Compliance Requirements with significant participation

The FTA organised an awareness workshop in Dubai as part of the second phase of the FTA's campaign to educate business sectors and stakeholders about the importance and requirements of Corporate Tax compliance. The workshop had a large attendance, the largest since the campaign began last year, with 842 stakeholders in the tax sector attending.

To read the news,

[Click here](#)



نظمت الهيئة ورشة عمل توعوية في دبي ضمن المرحلة الثانية من حملتها لتعريف فئات قطاعات الأعمال وأصحاب المصلحة بأهمية ومتطلبات الامتثال لضريبة الشركات، وشهدت ورشة العمل مشاركة قياسية، تعد الأكبر منذ انطلاق فعاليات الحملة خلال العام الماضي، بحضور 842 من أصحاب المصلحة بالقطاع الضريبي.

لقراءة الخبر،

[اضغط هنا](#)



Tax Refund for Mosques Construction and Operation

Provided certain conditions are met, the FTA refunds the VAT incurred on qualifying expenses for construction and operation of Mosques. For further information on these special refunds, please refer to the VAT Guide on the Refund of VAT Incurred on the Construction and Operation of Mosques ("VATGRM1") which is available on the FTA's website and can be accessed by clicking on the following URL:

To access this service,

[Click on](#)



بشروط استيفاء شروط معينة، تقوم الهيئة برد ضريبة القيمة المضافة التي تم تكديدها على النفقات المؤهلة لبناء وتشغيل المساجد. لمزيد من المعلومات حول هذه المبالغ المستردة الخاصة، يرجى الرجوع إلى دليل ضريبة القيمة المضافة في شأن استرداد ضريبة القيمة المضافة المتكيدة على بناء وتشغيل المساجد ("VATGRM1") والمتوفر على الموقع الإلكتروني للهيئة الاتحادية للضرائب ويمكن الوصول إليه من خلال الرابط أدناه:

للحصول إلى هذه الخدمة،

[اضغط هنا](#)



تارا TARA

Taxpayers can use the "Tara" Virtual Assistant Chatbot service that is available on the FTA's website and the Emaratax App to inquire about the status of requests or complaints submitted.

[Click here](#)



يمكن لدافعي الضرائب استخدام خدمة المساعد الافتراضي "تارا" المتوفرة في موقع الهيئة الاتحادية للضرائب وتطبيق إمارات تاكس للاستعلام عن حالة الطلب أو الشكوى المقدمة.

[اضغط هنا](#)



توضيحات عامة New public clarifications

A new VAT public clarification (VATP038) was issued on 31 May 2024 to provide guidance on how to distinguish between manpower services and visa facilitation services. You may access the FTA's VAT Public Clarification on Manpower vs Visa Facilitation Services by:

[Click here](#)



تم إصدار توضيح عام جديد لضريبة القيمة المضافة (VATP038) في 31 مايو 2024 لتقديم إرشادات حول كيفية التمييز بين خدمات القوى العاملة وخدمات كفالة الموظفين. يمكنك الاطلاع على توضيح الهيئة لضريبة القيمة المضافة بشأن خدمات توفير قوى عاملة وخدمات كفالة الموظفين من خلال:

[اضغط هنا](#)



رأيك يهمنا! Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness Tax Topics"

شاركنا رأيك عبر استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

[Click here](#)



تواريخ تقديم الاقرارات Filing Dates

19 June 2024

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending on **31 May 2024**

28 June 2024

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending on **31 May 2024**

كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?



info@tax.gov.ae



800 82923



800 82923



tax.gov.ae

UAE Promise - وعد حكومة دولة الإمارات
خدماتي رقمية GO DIGITAL